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Z á p i s 

.  

z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 19. 10. 2023 

ve Veliké Vsi v 9.00 hodin 

 

Přítomní delegáti: Obec Klíčany   -  Prášková Jana 

   Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr    

Obec Vodochody                 -           Veselý Josef   

Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra (od 3. bodu)   

Obec Větrušice                       -          Růžičková Jana  

Obec Panenské Břežany - Hakauf Martin 

   Město Klecany  -           Dvořák Daniel, Kurhajec Ivo 

   Město Odolena Voda  -  Prášil Ondřej 

                                  

Omluveni:   Obec Postřižín                       -           Fojtů Radim 

   Obec Kozomín                  -           Koukolíček Petr 

       

Hosté:   Linea Ferra   - Kovářík Vít, Balvín Lukáš  

ICProjekty s.r.o.  -  Cucová Iva, Cuc Petr 

    

 

Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo, p. Bačina Ondřej (oml.)                               

      

Program: 

1. Zahájení  

2. Volba orgánů 

3. Informace o dotačních možnostech pro realizaci plánovaných projektů 

4. Informace k průběhu zpracování projektové dokumentace Opatření na podporu cestovního 

ruchu v Dolním Povltaví 

5. Memorandum k výstavbě tramvajové tratě z Prahy do Zdib 

6. Různé 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 

každá obec má jeden hlas, celkem 7 hlasů.  

 

1. Zahájení 

Pan Ivo Kurhajec přivítal hosty a delegáty sněmu, seznámil zástupce obcí s programem 

jednání na základě zaslané pozvánky a požádal přítomné o případné doplnění. Dále navrhl 

změnu pořadí projednávaných bodů, plánovaný bod 4. bude projednán na začátku jednání, 

ostatní body budou přečíslovány. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje program jednání upravený dle závěrů rozpravy.  

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení 1/8/2023 schváleno 

 

2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 

Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedajícího sněmu navrhován pan Ivo 

Kurhajec (dále jen předsedající), ověřovateli pan Ondřej Prášil a pan Petr Kovářík, 

zapisovatelkou paní Iva Cucová.  
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Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje za předsedajícího sněmu pana Ivo Kurhajce, 

ověřovateli pana Ondřeje Prášila a pana Petra Kováříka, zapisovatelkou paní Ivu Cucovou. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0   

Usnesení 2/8/2023 schváleno. 

 

Na jednání se v 9.15 dostavila paní Vladimíra Sýkorová, počet hlasujících se zvýšil na 8. 

 

3. Informace k průběhu zpracování projektové dokumentace Opatření na podporu 

cestovního ruchu v Dolním Povltaví 

Předsedající přivítal zástupce společnosti Linea Ferra, projektanta pana Víta Kovaříka a arch. 

Lukáše Balvína, kteří představili návrhy opatření v jednotlivých obcích. Prezentace bude 

zaslána všem starostům s dotazy na upřesnění umístění, výběr a vybavení mobiliáře. 

Koordinátorem projektu za ICProjekty s.r.o. a MAS Nad Prahou bude Ing. Petr Cuc, 

cestujeme@nadprahou.eu, 702 204 148.  

 

Na jednání se dostavila jako host paní ing. Markéta Pešičková, která byla pozvána 

k projednání bodu týkajícího se tramvajové tratě. Tento bod byl aktuálně zařazen k projednání 

jako 4. oproti schválenému programu. 

 

4. Memorandum k výstavbě tramvajové tratě z Prahy do Zdib 

Předsedající přivítal Ing. Markétu Pešičkovou, která přítomné seznámila s návrhem 

Memoranda. Návrh bude rozeslán členským obcím, které je doplní do 27. 10. 2023 o 

konkrétní dotazy, které zazněly v průběhu diskuze. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí návrh textu Memoranda, který po doplnění 

členskými obcemi bude zapracován do dopisu s výzvou k dalšímu jednání a následně osobně 

předán předsedou svazku zástupcům Středočeského kraje. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0   

Usnesení 3/8/2023 schváleno. 

 

5. Informace o dotačních možnostech pro realizaci plánovaných projektů 

Iva Cucová informovala přítomné, že: 

• k projektu Koncepce udržitelné krajiny Dolního Povltaví dosud nebyla vyhlášena 

žádná vhodná výzva k podání žádosti o dotaci; 

• na pořízení Vratných kelímků bude podána žádost o dotaci do plánované 59. výzvy 

OPŽP, která bude otevřena 31. 1. 2024 

• na vypracování projektové dokumentace Opatření na podporu cestovního ruchu bude 

podepsána smlouva se Středočeským krajem o poskytnutí dotace ve výši 200 000 Kč; 

• v projektu Opatření na podporu cestovního ruchu bude do konce listopadu zpracovaná 

projektová dokumentace s výkazem výměrem a rozpočtem; na přelomu roku 2023 a 

2024 bude probíhat inženýring, aby začátkem února mohly být podány žádosti o 

územní rozhodnutí, resp. souhlasy a zahájen výběr zhotovitele; časový průběh bude 

koordinován s MAS Nad Prahou kvůli naplánování výzvy MAS a následnému podání 

žádosti o dotaci. 

 

6. Různé 

P. Kovářík informoval, že Svazku obcí Pode Vsí byla v rámci JŘBÚ s 2. oceněným 

architektonické soutěže na výstavbu svazkové základní školy podána nabídka Studia 

Perspektiv na vypracování projektové dokumentace. 
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